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I
GRØN VÆKST - GRØNT UVÆSEN

I 2004 aftalte regeringen og DF og Dansk Landbrug i forbindelse med Vandmiljøplan III, at 
reducere kvælstofudledningen med 8000 t. Det blev ikke til noget - så derfor lavede man en ny 
aftale i 2009, der kundgjorde at man inden 2015 skulle reducerer med 19000 t. Da landbruget gjorde 
vrøvl, henviste regeringen og DF til EU's Vandrammedirektiv, der krævede denne reduktion. 
Landbruget henviste til deres konkurrencesituation, som de mente blev stærkt forringede overfor 
andre landbrugslande i EU -

Karen Ellemann blev svag i knæene og bøjede sig og ved forskelige fix-fax'erier kunne hun med 
embedsmændenes hjælp nu love landmændede, at det kun var 9000t inden 2015 og de resterende 
10000 t inden 2027 og efter 2015. Her skal man lige bide mærke i de 8000 t. fra 2004 ikke er blevet 
indregnet nogen steder og står i følge min logik som noget, der burde lægges oven i - eller hvad? 
Men det ser man bort fra. Så taler vi om 1000t inden 2015 ? 
Produktionen i landbruget i perioden 1966-2008 faldt fra 8%-2% af den samlede produktion i DK 
og beskæftigelsen faldt i samme periode fra 13% til 3%. Det Økonomiskeråd ser ikke nogen 
konkurrenceforvridende effekt i at passe på miljøet ( EU-Vandmiljødirektiv) i det landbrug som 
breder sig over 2/3 af Danmarks samlede areal. Det er da for pokker vigtigere end at mindre end 1% 
af befolkningen (jordejere) skal tjene penge på at forringe vort vandmiljø - herunder fjorde og indre 
farvande og ikke mindst vort drikevand. Eller truer folkesundheden ved overdreven medicinforbrug 
i staldene (MRSA og N1H1). Og det skulle så være det, men....

Miljøministeriet og fødevareministeriet og politiet efterforsker pt en sag om ulovlig import af 
kvælstofgødning. Det drejer sig om 14000 t i 2009. - Jamen, det er først nu at sagen ser dagens lys -
hvad med før 2009 og årene efter. Er det sådan at danske bønder lader politikerne lave politik og 
lovgivning på området og derefter skider på loven og importerer ulovligt, hvad de på papiret mister. 
- Taler vi om parallelsamfund - Altså 14000t ulovligt og 8000t i 2004 som ikke blev til noget. Det 
er 22000t som miljøet har slugt siden. Sat overfor de 19000 t som nu ikke bliver til noget før i 2027-
jo, altså minus 9000t inden 2015 - Er de forvirret - vent til næste episode af "Hvem,narer hvem...

25 medlemmer af folketinget taler bøndernes sag (V) uden skelen til moral og omdømme - og til 
lyden af skalmajen, derude fra, danser de nikkende rundt om guldkalven og taler om Bæredygtigt 
Landbrug og hovedstaden fyldes med utilfredse bønder i kæmpetraktorer, der betaler af på 
mislykkede valutaspekulationer. Et erhverv,der ikke betaler ejendomsskat,og som får et årligt 
tilskud på ca. 200.000,00 dk pr. ejendom og som samfundet betaler - Et erhverv som samfundet 
hjælper den ene gang efter den anden - Gad vide om befolkningen ved hvad,der foregår.
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